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Kilenc  megállót  érintő  tanácsosjelölt-bemutató  körutat  szervezett  a  Néppárt
Székelyudvarhelyen.

A néppártos  busz  a  Budvár-negyedet,  az  Ikos  Konf.  épületét,  a  Patkót,  a  városi  kórházat,  a
Bethlen-negyedi parkot, a Haberstumpf-villát és a villanytelepi bölcsődét érintette, mindegyiknél
két-három jelölt szállt  fel  a járatra. Mint arról korábban már írtunk, a Néppárt Hargita megyei
tanácselnökjelöltje Sorbán Attila, udvarhelyi polgármesterjelöltje pedig Tankó László. A fennmaradó
23 udvarhelyi jelölt között színész, pedagógusok, vállalkozók, informatikus, technikus, orvos és civil
szférában dolgozó is van.

A negyvenöt perces körúton minden jelölt röviden bemutatkozott, és vázolta azon elképzeléseit,
melyekkel Székelyudvarhelyt élhetőbbé lehetne tenni. Nagy Pál, aki a Budvár-negyedi megállónál
szállt  fel  a  buszra,  kérdésünkre  elmondta:  a  közbiztonságért  testületnek  nemcsak  a  kisebb
kihágásokra kellene odafigyelnie, hanem a nagyobb, teljes közösséget érintőket is meg kellene
oldania.  „Nem kell  újat  kitalálni,  csak  a  jól  bevált  példákat  követni,  ugyanis  kellő  szigorral,
hozzáértéssel lehet integrálni azokat, akik dolgozni akarnak” – hangsúlyozta Nagy.

Dósa Barna szerint a villanytelepi bölcsőde ügye többet ér annál, hogy egy jogi hézagot átjátszva
magánkézbe  kerüljön.  „Az  épületet  az  udvarhelyi  közösség  építtette,  tehát  az  udvarhelyieké.
Orvosolni  kell  ezt  a  jogi  problémát,  hiszen jól  tudjuk,  hogy a városnak nagy szüksége van a
bölcsődére, így is minden évben túljelentkezés van” – mondta el Dósa.
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